2022 主日崇拜事奉輪值同工

2022 王山东7千字平栅恒门上				
	本週主日 This Sunday 2/20/2022	下週主日 Next Sunday 2/27/2022		
中文主席 English Presider	陳彦廷	宋保軍		
中文講員	徐肇基牧師 Rev. George Hsu	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	陳 瑛	吳永佳		
中文司琴 Pianist	Lauren	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	Daniel Wang	蔡英超		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	Leon/徐昱蓁	李任遠/劉砥中		
托兒 Nursery	刘杰铭	邱鈺媛		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	羅美珍,黃佳瀅	何若萍,黄雯茗		
Lunch Serving	刘 蒙,李玉華	吳美莲,姚慧敏		
清潔同工 Cleaning	王國歡,王璽寧	蔡英超,Jack Epp		
保安 Security	張 毅	宋保軍		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: (321-971-546)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Jan. Income	Jan. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$3, 904. 00	\$8, 688. 00	\$13, 287. 00	\$15, 684. 00
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$680.00	\$1000.00	\$3, 450. 00	\$0.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - February, 2022:

你們作妻子的,當順服自己的丈夫,如同順服主。(以弗所書 Eph. 5:22) 你們作丈夫的, 要愛你們的妻子, 正如基督愛教會, 為教會捨己。 (以弗 所書 Eph. 5:25)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

作主門徒・跨文化傳福音

Be a Disciple · Evangelism (Cross-Cultural)

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

二月二十日 February 20, 2022 主席 Presider: 陳彥廷

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: Lauren

講員 Speaker: 徐肇基牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 主席 Presider 詩 Psalm 94:1-2 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation

> 55 快樂歌 Joyful, Joyful We Adore Thee 24 诸天赞美 Praise

祈祷 Invocation

主席 Presider

讚美詩 Praise Hymns 244 奇异思典 Amazing Grace 讀經 Scripture Reading 阿摩司书 Amos 1:1-2:3

眾坐 Congregation 眾坐 Congregation

證道

忍無可忍大難將臨

徐肇基牧師

Sermon 回應/奉獻 Response/Offering

Judgment is Coming

Rev. George Hsu 主席 Presider

454 将最好献主 Give of your best to the master

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction

程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise 默禱 Silent Praver

眾立 Congregation 眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。特別謝謝徐 牧師的信息分享。
- 2. 下主日 (2/27) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線上 直播。請預備心參加。
- 3. 為配合教會 40 週年慶, 教會將開始一系列的活動。我們有 40 週年慶的標誌, 特刊的封面設計和 T-shirt 圖案設計比賽。40 週年慶的主題為:主思滿溢, 傳承使命;第一個比賽是 40 週年慶的標誌, 截稿為 3/6。
- 4. 今年教會的青少年營將於六月三日到五日舉行。請家長們留意並鼓勵青少年 們預留時間參加。具體細節會再報告。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為三月份要開始的幸福小組第二期準備工作、參與同工、及 Best 邀約禱告。
- 2. 為春季 (3-5月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
- 3. 為今年宣教年會的講員邀請及籌備工作禱告。
- 4. 為星期五晚上 7:30pm 各團契及小組網上聚會禱告。

肢體關懷

- 1. 黄道信夫婦已平安到達印尼,請為他在印尼期間平安健康禱告。
- 2. 晉紅的父親上周過世, 請為晉紅和她的家人禱告, 求主親自安慰晉紅/洪平全家和他們的親人。

健康需要

- 1. 為瑪琍姐妹的身體保持健康及心臟主動脈瘤能縮小禱告。
- 2. 為淩楓姐妹的心跳偏高及醫生能找出原因禱告。

普世宣教

- 1. 為Brian 候家在中國的醫療事工代禱,求神保守他們兒女的健康。
- 2. 為高牧師身体健康及家人繼續禱告,求主看顧醫治並加添體力。
- 3. 為福音未及之民 (UUPG) 及我們教會將要選擇支持的群體禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service. Special thanks to pastor Hsu's sermon.
- 2. Next Sunday (2/27) is our combined worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. To celebrate the church 40th anniversary, a series of activity will be started. We will have 40th anniversary logo design, publication cover and T-shirt design competition. Our 40th anniversary theme is Grace overflows, Carry on Commission. The first competition is the 40th anniversary logo design and due date is 3/6.
- 4. Our church will have youth camp from Jun 3 to 5 this year. Youth parents please mark your calendar and encourage youth to reserve time to join. More details will come later.

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for the preparations, participation of co-workers, and Best invitations for the second happiness group to start in March.
- 2. Pray for Spring Quarter Sunday School preparation and more to attend Sunday school.
- 3. Pray for the speaker invitations and preparations for this year's mission conference.
- 4. Pray for each fellowship and small group online meeting at 7:30pm on Friday evening.

Member Care

- 1. Huang Daoxin and his wife have arrived in Indonesia safely. Please pray for his safety and health during their stay in Indonesia.
- 2. Jinhong's father passed away last week, please pray for Jinhong and her family, and ask the Lord to comfort Jinhong/Hongping's family and their relatives.

Health needs

- 1. Pray for Sister Mary's body to stay healthy and for her aortic aneurysm to be reduced.
- 2. Pray for sister Jinny's high heart rate and the doctor to find out the reason. World Missions
- 1. Pray for Brian Family for their medical mission in Asia. May God bless their children with good health.
- 2. Continue to pray for Pastor Ko's health and family and ask the Lord to take care of him and heal him and increase his strength.
- 3. Pray for the Unengaged, Unreached People Group (UUPG) and for the groups our church will choose to support.

講道大綱 Sermon Outlines:

- 一 使者的揀選 Choosing a Messenger (v. 1:1)
- 二 資訊的傳達 The Message (v. 1:2)
- 三 列國的宣判
 The Judgment (1:3-2:3)